
X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 13 POSĖDYJE PRIIMTŲ 

SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 
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T1-151 
Dėl Plungės rajono savivaldybės 2024–2030 

m. sporto strategijos patvirtinimo. 

 

20 

 

20 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

b. s. 

 

T1-152 Dėl Plungės rajono savivaldybės Želdynų ir 

želdinių apsaugos, priežiūros ir tvarkymo 

komisijos sudarymo ir jos nuostatų 

patvirtinimo. 

 

22 22 - - - b. s. 

T1-153 Dėl valstybinės žemės sklypo, esančio 

Alsėdžių miestelyje, Alsėdžių seniūnijoje, 

Plungės rajono savivaldybėje, nuomos be 

aukciono.  

 

21 21 - - - b. s. 

T1-154 Dėl ploto, siūlomo įrašyti į neprivatizuojamų 

žemės sklypų sąrašą.  

 

21 21 - - - b. s. 

T1-155 Dėl 2025 metų nekilnojamojo turto mokesčio 

tarifo nustatymo.  

 

22 22 14 4 4 - 

T1-156 Dėl žemės mokesčio tarifų nustatymo.  

 

22 22 15 4 3 - 

T1-157 Dėl nuomos mokesčio už valstybinę žemę 

tarifų nustatymo.   

 

22 22 16 4 2 - 

T1-158 Dėl daugiabučių namų šildymo ir karšto 

vandens sistemų priežiūros (eksploatavimo) 

maksimalių tarifų nustatymo.  

 

22 22 13 6 3 - 

T1-159 Dėl Kredito, paimto daugiabučiam namui 

atnaujinti (modernizuoti), ir palūkanų 

apmokėjimo Plungės rajono savivaldybėje 

tvarkos aprašo patvirtinimo.  

 

22 22 - - - b. s. 

T1-160 Dėl leidimo organizuoti nekilnojamojo turto – 

žemės sklypų pirkimą neskelbiamų derybų 

būdu.  

 

22 22 14 7 1 - 

T1-161 Dėl Plungės rajono savivaldybei nuosavybės 

teise priklausančių uždarosios akcinės 

bendrovės „TOKSIKA“ akcijų įtraukimo į 

privatizavimo objektų sąrašą.  

 

21 21 - - - b. s. 

T1-162 Dėl Plungės rajono savivaldybės būsto fondo 21 21 - - - b. s. 
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ir socialinio būsto fondo gyvenamųjų patalpų 

amortizacinių atskaitymų pastato 

nusidėvėjimui atkurti normatyvo ir rinkos 

pataisos koeficiento patvirtinimo.  

 

T1-163 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. balandžio 29 d. sprendimo Nr. T1-121 „Dėl 

Vietinės rinkliavos už leidimo įrengti išorinę 

reklamą Plungės rajono savivaldybės 

teritorijoje išdavimo nuostatų patvirtinimo“ 

pakeitimo.  

 

21 21 - - - b. s. 

T1-164 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 

m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-48 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024–2026 metų 

strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo. 

 

21 21 - - - b. s. 

T1-165 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 

m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-49 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024 metų 

biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo.  

 

21 21 - - - b. s. 

T1-166 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos kai 

kurių sprendimų pripažinimo netekusiais 

galios. 

 

21 21 - - - b. s. 

T1-167 Dėl Plungės r. Žemaitijos Kadetų gimnazijos 

nuostatų patvirtinimo.  

 

21 21 - - - b. s. 

T1-168 Dėl pritarimo Plungės Senamiesčio mokyklai 

teikti mokinių maitinimo paslaugą. 

 

21 21 - - - b. s. 

T1-169 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 

m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-96 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės švietimo 

paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ pakeitimo.  

 

21 21 - - - b. s. 

T1-170 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijos projekto „Grupinio gyvenimo 

namų infrastruktūros plėtra Plungės rajono 

savivaldybėje“ įgyvendinimui.  

 

21 21 - - - b. s. 

T1-171 Dėl Plungės rajono savivaldybės asmens su 

negalia gerovės tarybos nuostatų patvirtinimo.  

 

21 21 - - - b. s. 

 

T1-172 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 

m. kovo 21 d. sprendimo Nr. T1-48 „Dėl 

Vienkartinių, tikslinių ir periodinių pašalpų 

skyrimo ir mokėjimo Plungės rajono 

21 21 - - - b. s. 
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savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo.  

 

T1-173 

 

 

 

 

T1-174 

 

 

 

 

T1-175 

 

 

 

T1-176 

 

 

 

 

 

T1-177 

 

 

T1-178 

 

 

T1-179 

 

T1-180 

 

 

T1-181 

 

 

T1-182 

 

 

 

 

 

 

T1-183 

 

 

 

 

 

T1-184 

Dėl Plungės rajono savivaldybės visuomenės 

sveikatos rėmimo specialiosios programos 

rengimo ir įgyvendinimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

bendruomenės sveikatos tarybos nuostatų 

patvirtinimo. 

 

Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto 

pripažinimo netinkamu naudoti bei jo 

nurašymo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-345 „Dėl 

viešame aukcione parduodamo Savivaldybės 

nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų 

daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

 

Dėl turto perdavimo valdyti patikėjimo teise 

Plungės Senamiesčio mokyklai. 

 

Dėl negyvenamųjų patalpų nuomos sutarties 

pratęsimo. 

 

Dėl buveinės registracijos adreso suteikimo.  

 

Dėl pritarimo valstybinės žemės nuomos 

sutarties sudarymui.   

 

Dėl pritarimo valstybinės žemės nuomos 

sutarties sudarymui.  

 

Dėl valstybės nekilnojamojo turto (vietinės 

reikšmės kelių) perėmimo Plungės rajono 

savivaldybės nuosavybėn ir šio turto 

perdavimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti 

patikėjimo teise.  

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

infrastruktūros objektų, įgyvendinamų 

Savivaldybės ir fizinių bei juridinių asmenų 

jungtinės veiklos pagrindu, sąrašo 

patvirtinimo.  

 

Dėl pritarimo UAB „Plungės vandenys“ 

projektui „Vandens tiekimo ir nuotekų 
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T1-185 

 

 

 

 

T1-186 

 

 

 

T1-187 

 

 

T1-188 

 

tvarkymo infrastruktūros renovavimas ir plėtra 

Plungės rajone“ ir finansavimo skyrimo.  

 

Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijos dalyvavimui projekte 

„Rūšiuojamojo atliekų surinkimo skatinimas 

Telšių regione“.  

 

Dėl Autobusų stočių steigimo Plungės rajono 

savivaldybės teritorijoje tvarkos aprašo 

patvirtinimo.  

 

Dėl valstybės nekilnojamojo turto perėmimo 

Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn. 

 

Dėl leidimo ne konkurso būdu išnuomoti 

patalpas magnetinio rezonanso tomografijos 

tyrimo paslaugai teikti.   
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

13 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2024 m. birželio 27 d. Nr. T-6 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2024 m. birželio 27 d., 13:00–17:11 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Irmantė Kurmienė, Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė. 

Posėdyje dalyvavo 23 Savivaldybės tarybos nariai. 

Nedalyvavo: Marijus Kaktys, Tomas Mašeckis, Artūras Urniežius.  

Posėdžio protokolą rašė Irmantė Kurmienė, Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė. 

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Savivaldybės tarybos 13 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas Plungės rajono savivaldybės 

www.youtube.com kanalu.  

  

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 13 posėdžio darbotvarkės projekto tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Klaipėdos skyriaus informacija apie 

socialinio draudimo situaciją Plungės rajone ir regione. 

Pranešėja Alma Šaulienė, Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Klaipėdos skyriaus 

vyr. specialistė.  

3. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2024–2030 m. sporto strategijos patvirtinimo.  

Pranešėjai Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas, ir Mindaugas 

Kiznis, VšĮ Nacionalinio plėtros instituto direktorius. 

4. Plungės rajono savivaldybės Sporto tarybos 2023 m. ataskaita. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Sporto tarybos pirmininkas. 

5. Krepšinio komandos Plungės „Olimpas“ veiklos ataskaita. 

Pranešėjas Rimas Dužinskas, Krepšinio klubo Plungės „Olimpas“ vadovas. 

6. Futbolo komandos FK „Babrungas“ veiklos ataskaita. 

Pranešėja Jurgita Skersė, VšĮ „Plungės futbolas“ direktorė.  

7. Plungės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto valdymo, naudojimo ir 

disponavimo juo 2023 metais ataskaitos pristatymas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

8. Dėl daugiabučių namų šildymo ir karšto vandens sistemų priežiūros (eksploatavimo) 

maksimalių tarifų nustatymo.  

9. Dėl Kredito, paimto daugiabučiam namui atnaujinti (modernizuoti), ir palūkanų 

apmokėjimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo.  

10. Dėl leidimo organizuoti nekilnojamojo turto – žemės sklypų pirkimą neskelbiamų derybų 

būdu.  

11. Dėl Plungės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančių uždarosios akcinės 

bendrovės „TOKSIKA“ akcijų įtraukimo į privatizavimo objektų sąrašą.  

12. Dėl Plungės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto fondo gyvenamųjų 

http://www.youtube.com/
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patalpų amortizacinių atskaitymų pastato nusidėvėjimui atkurti normatyvo ir rinkos pataisos 

koeficiento patvirtinimo.  

13. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. balandžio 29 d. sprendimo Nr. T1-121 

„Dėl Vietinės rinkliavos už leidimo įrengti išorinę reklamą Plungės rajono savivaldybės teritorijoje 

išdavimo nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo.  

14. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-48 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo.  

15. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-49 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

16. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos kai kurių sprendimų pripažinimo netekusiais 

galios.  

17. Dėl Plungės r. Žemaitijos Kadetų gimnazijos nuostatų patvirtinimo.  

18. Dėl pritarimo Plungės Senamiesčio mokyklai teikti mokinių maitinimo paslaugą.  

19. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-96 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų patvirtinimo“ 

pakeitimo.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas. 

20. Dėl Plungės rajono savivaldybės Želdynų ir želdinių apsaugos, priežiūros ir tvarkymo 

komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo. 

21. Dėl valstybinės žemės sklypo, esančio Alsėdžių miestelyje, Alsėdžių seniūnijoje, Plungės 

rajono savivaldybėje, nuomos be aukciono.  

22. Dėl ploto, siūlomo įrašyti į neprivatizuojamų žemės sklypų sąrašą.  

23. Dėl 2025 metų nekilnojamojo turto mokesčio tarifo nustatymo.  

24. Dėl žemės mokesčio tarifų nustatymo.  

25. Dėl nuomos mokesčio už valstybinę žemę tarifų nustatymo.   

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas. 

26. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės administracijos projekto „Grupinio gyvenimo 

namų infrastruktūros plėtra Plungės rajono savivaldybėje“ įgyvendinimui.  

27. Dėl Plungės rajono savivaldybės asmens su negalia gerovės tarybos nuostatų patvirtinimo.  

28. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 21 d. sprendimo Nr. T1-48 „Dėl 

Vienkartinių, tikslinių ir periodinių pašalpų skyrimo ir mokėjimo Plungės rajono savivaldybėje 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo.  

29. Dėl Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios programos 

rengimo ir įgyvendinimo tvarkos aprašo patvirtinimo.  

30. Dėl Plungės rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos nuostatų patvirtinimo.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas.           

31. Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo netinkamu naudoti bei jo nurašymo.  

32. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-345 

„Dėl viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų 

sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

33. Dėl turto perdavimo valdyti patikėjimo teise Plungės Senamiesčio mokyklai.  

34. Dėl negyvenamųjų patalpų nuomos sutarties pratęsimo.  

35. Dėl buveinės registracijos adreso suteikimo.  

36. Dėl pritarimo valstybinės žemės nuomos sutarties sudarymui.   

37. Dėl pritarimo valstybinės žemės nuomos sutarties sudarymui.  

38. Dėl valstybės nekilnojamojo turto (vietinės reikšmės kelių) perėmimo Plungės rajono 

savivaldybės nuosavybėn ir šio turto perdavimo Plungės rajono savivaldybės administracijai valdyti, 

naudoti ir disponuoti patikėjimo teise.  

39. Dėl Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros objektų, įgyvendinamų Savivaldybės ir 

fizinių bei juridinių asmenų jungtinės veiklos pagrindu, sąrašo patvirtinimo.  



7 

 

40. Dėl pritarimo UAB „Plungės vandenys“ projektui „Vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo 

infrastruktūros renovavimas ir plėtra Plungės rajone“ ir finansavimo skyrimo.  

41. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės administracijos dalyvavimui projekte 

„Rūšiuojamojo atliekų surinkimo skatinimas Telšių regione“.  

42. Dėl Autobusų stočių steigimo Plungės rajono savivaldybės teritorijoje tvarkos aprašo 

patvirtinimo.  

43. Dėl valstybės nekilnojamojo turto perėmimo Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn.  

44. Dėl leidimo ne konkurso būdu išnuomoti patalpas magnetinio rezonanso tomografijos 

tyrimo paslaugai teikti.   

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas. 

45. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 13 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės tarybos narys Giedrius Ramanauskas pareiškė nusišalinimą nuo 44 darbotvarkės 

klausimo svarstymo dėl galinčio kilti viešųjų ir privačių interesų konflikto.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis priminė, jog pagal naują tvarką, pareiškęs nusišalinimą 

Giedrius Ramanauskas privalo ištraukti savo balsavimo kortelę ir išeiti iš posėdžių salės, kol vyks 

balsavimas dėl pritarimo/nepritarimo jo nusišalinimui.  

Giedrius Ramanauskas ištraukė savo balsavimo kortelę ir išėjo iš posėdžių salės. 

Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Giedriaus Ramanausko nusišalinimui nuo 

44 darbotvarkės klausimo svarstymo. 

Giedrius Ramanauskas buvo pakviestas į posėdžių salę. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė Savivaldybės tarybos posėdžio darbotvarkės 

projektą (toliau – Darbotvarkė) bei, atsižvelgdamas į tai, kad baigiasi ketvirtis, pasiūlė Darbotvarkėje 

sukeisti vietomis tam tikrus klausimus, susijusius su finansais, kad priimtus sprendimus būtų galima 

kiek anksčiau pateikti užregistravimui į Teisės aktų registrą. Savivaldybės meras Audrius Klišonis 

pasiūlė po Darbotvarkės 6 klausimo svarstyti Kaimo reikalų komiteto pirmininko Andriejaus 

Stančiko pristatomus klausimus, t. y. nuo 20 iki 25 klausimų, paskui svarstyti Ekonomikos, finansų 

ir biudžeto komiteto pirmininko Algirdo Pečiulio pristatomus klausimus, t.y. nuo 8 iki 15 klausimų, 

vėliau 7 klausimą ir toliau – Darbotvarkėje numatyta tvarka. 

Kadangi daugiau pasiūlymų dėl Darbotvarkės nebuvo, bendru sutarimu nutarta posėdžiauti 

pagal Savivaldybės mero Audriaus Klišonio pasiūlytą patikslintą Darbotvarkę, sukeičiant pristatomų 

klausimų eiliškumą. 

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal patikslintą darbotvarkę sukeičiant pristatomų kalusimų 

eiliškumą. 

 

Po pritarimo Darbotvarkei už geriausią 2024 m. Plungės miesto šventės eiseną buvo 

nominuoti eisenos dalyviai, išrinkti kaip geriausiai pasirodę. 

 

2. SVARSTYTA. Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Klaipėdos skyriaus 

informacija apie socialinio draudimo situaciją Plungės rajone ir regione. 

Pranešėja Alma Šaulienė, Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Klaipėdos skyriaus 

vyr. specialistė, pristatė Socialinio draudimo situaciją Plungės rajone. Po pristatymo pranešėja atsakė 

į Savivaldybės tarybos narių Mindaugo Kauno ir Ramūno Lydžio klausimus. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama).  

 

3. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2024–2030 m. sporto strategijos patvirtinimas.  

Pranešėjai Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas, ir Mindaugas 

Kiznis, VšĮ Nacionalinio plėtros instituto direktorius. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas informavo, kad į posėdį yra atvykę Sporto strategijos rengėjai, 

todėl iškart paprašė jų pristatyti šią strategiją.  

Pranešėjas Mindaugas Kiznis, VšĮ Nacionalinio plėtros instituto direktorius, išsamiai pristatė 
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parengtą Plungės rajono savivaldybės 2024–2030 m. sporto strategiją (toliau – Sporto strategija), 

atsakė į Savivaldybės tarybos narių: Česlovo Kerpausko, Ramūno Lydžio, Roberto Endriko, Adomo 

Zamulskio, Mindaugo Kauno ir Liudo Skieraus klausimus, po kurių pasisakė Algirdas Pečiulis. 

Kadangi Sporto strategijoje buvo pastebėta techninė klaida, tai Savivaldybės tarybos nariai 

rekomendavo šią klaidą ištaisyti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-151 pridedamas). 

 

4. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Sporto tarybos 2023 m. ataskaita. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Sporto tarybos pirmininkas, pristatė Sporto tarybos 2023 m. 

ataskaitą. 

Po pristatymo pasisakė Adomas Zamulskis, akcentuodamas, kad pristatomose skaidrėse 

neatitinka vaikų, lankiusių futbolą, skaičius ir rekomendavo šią klaidą ištaisyti. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama).  
 

5. SVARSTYTA. Krepšinio komandos Plungės „Olimpas“ veiklos ataskaita. 

Pranešėjas Rimas Dužinskas, Krepšinio klubo Plungės „Olimpas“ vadovas, pristatė krepšinio 

komandos Plungės „Olimpas“ veiklos ataskaitą, po kurios pristatymo pasisakė ir klausimus pateikė 

Savivaldybės tarybos nariai: Julius Nekrašas, Gediminas Stonys, Audrius Misiūnas ir Savivaldybės 

meras Audrius Klišonis. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama). 

   

6. SVARSTYTA. Futbolo komandos FK „Babrungas“ veiklos ataskaita. 

Pranešėja Jurgita Skersė, VšĮ „Plungės futbolas“ direktorė, pristatė futbolo komandos FK 

„Babrungas“ veiklos ataskaitą. Po pristatymo atsakė į Savivaldybės tarybos narių Audriaus Misiūno 

ir Juliaus Nekrašo klausimus.   

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama). 
 

20. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Želdynų ir želdinių apsaugos, priežiūros ir 

tvarkymo komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas, pristatė parengtą 

sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus bei nurodė, kad yra gauta Vyriausybės 

atstovo pastaba dėl Komisijos sudėties, nes nuo 2024-06-20 pasikeitė Lietuvos Respublikos vietos 

savivaldos įstatymas. Atsižvelgiant į tai, kas išdėstyta, Andriejus Stančikas informavo, jog siūloma 

atsisakyti idėjos į šios Komisijos sudėtį įtraukti ir Savivaldybės tarybos narį. Pristatęs sprendimo 

projektą, pranešėjas siūlė jam pritarti, iš sprendimo projekto išbraukiant 1.4 papunktį. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-152 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo, esančio Alsėdžių miestelyje, Alsėdžių 

seniūnijoje, Plungės rajono savivaldybėje, nuoma be aukciono. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-153 pridedamas). 

 

22. SVARSTYTA. Plotas, siūlomas įrašyti į neprivatizuojamų žemės sklypų sąrašą. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-154 pridedamas). 
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23. SVARSTYTA. 2025 metų nekilnojamojo turto mokesčio tarifo nustatymas.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, nurodydamas, kad trumpai apžvelgiant šį ir kitus du po šio sprendimo projekto 

einančius klausimus, tai mokesčiai didėja apie 10 proc., kitas klausimas šių gaunamų pinigų 

panaudojimas.  

Andriejus Stančikas akcentavo, kad Kaimo reikalų komitete yra priimtas protokolinis 

sprendimas, kad surinkti pinigai bus naudojami kelių kokybės ir priežiūros poreikiams naudoti. Šie 

pinigai būtų naudojami – 50 proc. miesto seniūnijai, 50 proc. – kaimo seniūnijoms. Pranešėjas nurodė, 

kad Kaimo komiteto siūlė priimti protokolinį sprendimą, kad surinkta padidėjusių pinigų suma būtų 

perskirstyta 50 proc. miesto seniūnijai ir 50 proc. – kaimų seniūnijoms kelių priežiūros ir kokybės 

gerinimui. Kaimo seniūnijoms pridėti prie 140 tūkst. eurų šiuo metu skirtų lėšų. Pranešėjas atkreipė 

dėmesį, kad kalbama apie kitus metus, pridedant šį padidėjimą.  

Pranešėjas, pristatęs sprendimo projektą, siūlė jam pritarti papildomai priimant protokolinį 

sprendimą.  

Pasisakė Savivaldybės tarybos narys Mindaugas Kaunas, siūlydamas šiam sprendimo 

projektui nepritarti. 

Savivaldybės tarybos narys Algirdas Pečiulis atkreipė Mindaugo Kauno dėmesį, kad yra 

priimtas alternatyvus šio sprendimo projektas, kurį tikslino ir siūlė Ekonomikos, finansų ir biudžeto 

komitetas, kuris alternatyviam sprendimo projektui pritarė bendru sutarimu bei akcentavo, kad 

Mindaugas Kaunas yra šio komiteto narys.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis taip pat priminė ir pagarsino, kad yra pateikti du šio 

sprendimo projektai, t. y. vienas, kurį siūlė Kaimo reikalų komitetas, kitas siūlytas Ekonomikos, 

finansų ir biudžeto komiteto, kuris siūlė Kaimo reikalų komitete pritartame sprendimo projekte 

papildomai įrašyti 1.3 papunktį, nurodant, „2,0 procentų nekilnojamojo turto mokestinės 

vertės nekilnojamojo turto objektams, negyvenamiesiems pastatams – degalinėms (visi statiniai, 

išskyrus teisės aktais priskiriamus nesudėtingiesiems statiniams).“ 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pasiūlė, pritarus Andriejui Stančikui, iškart svarstyti dėl 

Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pateikto papildyto alternatyvaus sprendimo projekto. 

Pasisakė Savivaldybės tarybos nariai Mindaugas Kaunas ir Adomas Zamulskis, siūlydami 

nedidinti mokesčių. 

Kadangi bendru sutarimu sprendimo projektui nepritarta, Savivaldybės meras Audrius 

Klišonis pasiūlė balsuoti iškart už Ekonomikos, finansų ir biudžeto pasiūlytą alternatyvų sprendimo 

projektą. 

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 22 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 14 tarybos 

narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Česlovas 

Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima 

Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys), SUSILAIKĖ – 4 

tarybos nariai (Robertas Endrikas, Julius Nekrašas Adomas Zamulskis, Giedrius Ramanauskas) 

PRIEŠ – 4 tarybos nariai (Rimas Dužinskas, Liudas Skierus, Vida Bondauskienė, Mindaugas 

Kaunas).  

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA:  

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-155 pridedamas). 

2. Nekilnojamo turto mokesčio kartu su žemės mokesčio ir valstybinės žemės nuomos 

mokesčio dešimties procentų padidėjimą paskirstyti lygiomis dalimis kaimo ir miesto keliams ir 

pridėti prie Savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, taisyti, prižiūrėti ir saugaus 

eismo sąlygoms užtikrinti skirtų lėšų. 

 

24. SVARSTYTA. Žemės mokesčio tarifų nustatymas. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Mindaugas Kaunas teiravosi pranešėjo apie ūkininkų skaičių Plungės rajone. 
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Andriejus Stančikas atsakė į klausimą, tačiau tiklsių skaičių teigė negalįs pasakyti. 

Mindaugas Kaunas kalbėjo apie tai, kad ūkininkai tikrai nesidžiaugia tokiais mokesčių 

padidėjimais bei atkreipė dėmesį, jog į tarybos posėdį yra atėjęs vienas iš ūkininkų, kuris galėtų ir 

pasisakyti šiuo klausimu. 

Andriejus Stančikas kalbėjo apie tai, kad ūkininkai tikrai nesidžiaugs tokiu mokesčių 

padidėjimu, tačiau svarbu, kaip bus pinigai naudojami ir tai, kad jie grįš į seniūnijas, bei siūlė priimti 

tokį patį protokolinį sprendimą dėl gaunamų pinigų paskirstymo, kaip ir prie ankstesnio sprendimo 

projekto. 

Pasisakė į tarybos posėdį atvykęs ūkininkas Tomas, pagarsindamas, kiek jis sumoka žemės 

mokesčių ir koks yra pastebimas šių mokesčių padidėjamas. 

Kadangi bendru sutarimu sprendimo projektui nepritarta, Savivaldybės meras Audrius 

Klišonis pasiūlė balsuoti.  

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 22 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 15 tarybos 

narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Česlovas 

Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima 

Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys, Giedrius 

Ramanauskas), SUSILAIKĖ – 4 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Julius Nekrašas Adomas 

Zamulskis, Vida Bondauskienė) PRIEŠ – 3 tarybos nariai (Rimas Dužinskas, Liudas Skierus, 

Mindaugas Kaunas).  

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA.  

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-156 pridedamas). 

2. Žemės mokesčio kartu su nekilnojamo turto mokesčio ir valstybinės žemės nuomos 

mokesčio dešimties procentų padidėjimą paskirstyti lygiomis dalimis kaimo ir miesto keliams ir 

pridėti prie Savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, taisyti, prižiūrėti ir saugaus 

eismo sąlygoms užtikrinti skirtų lėšų. 

25. SVARSTYTA. Nuomos mokesčio už valstybinę žemę tarifų nustatymas.   

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė šio sprendimo įsigaliojimo datą nurodyti nuo 2025 m., prašė sprendimo 

projektui pritarti. Taip pat, kaip ir prie ankstesnių sprendimų projektų, siūlė priimti protokolinį 

sprendimą, kad surinkta padidėjusių pinigų suma būtų perskirstyta 50 proc. miesto seniūnijai ir 50 

proc. – kaimų seniūnijoms kelių priežiūros ir kokybės gerinimui. Kaimo seniūnijoms pridėti prie 140 

tūkst. eurų šiuo metu skirtų lėšų. Pranešėjas atkreipė dėmesį, kad kalbama apie kitus metus, pridedant 

šį padidėjimą.  

Dėl pristatyto sprendimo projekto pasisakė Savivaldybės tarybos narys Robertas Endrikas. 

Kadangi bendru sutarimu sprendimo projektui nepritarta, Savivaldybės meras Audrius 

Klišonis pasiūlė balsuoti.  

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 22 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 16 tarybos 

narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Česlovas 

Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima 

Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys, Giedrius Ramanauskas, 

Robertas Endrikas), SUSILAIKĖ – 4 tarybos nariai (Rimas Dužinskas, Julius Nekrašas, Adomas 

Zamulskis, Vida Bondauskienė) PRIEŠ – 2 tarybos nariai (Liudas Skierus, Mindaugas Kaunas).  

Sprendimas priimtas. 

NUSPRĘSTA.  

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-157 pridedamas). 

2. Valstybinės žemės nuomos mokesčio kartu su nekilnojamo turto mokesčio ir žemės 

mokesčio dešimties procentų padidėjimą paskirstyti lygiomis dalimis kaimo ir miesto keliams ir 

pridėti prie Savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, taisyti, prižiūrėti ir saugaus 

eismo sąlygoms užtikrinti skirtų lėšų. 
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8. SVARSTYTA. Daugiabučių namų šildymo ir karšto vandens sistemų priežiūros 

(eksploatavimo) maksimalių tarifų nustatymas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, išsamiai 

pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Mindaugas Kaunas pasisakė, atkreipdamas dėmesį į tai, kad daugiabučių namų šildymo ir 

karšto vandens sistemų priežiūros (eksploatavimo) tarifai didėja nuo 15 iki 133 proc. bei pateikė 

klausimą Sauliui Norkui, UAB „Plungės šilumos tinklai“ klientų aptarnavimo padalinio vadovui, 

kuris atsakė į jo bei Adomo Zamulskio klausimus.  

Vyko diskusija. 

Kadangi bendru sutarimu sprendimo projektui nepritarta, Savivaldybės meras Audrius 

Klišonis pasiūlė balsuoti.  

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 22 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 13 tarybos 

narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Česlovas 

Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima 

Žilienė, Rimantas Petkus, Alina Vičienė, Gediminas Stonys,), SUSILAIKĖ – 6 tarybos nariai (Julius 

Nekrašas, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Giedrius Ramanauskas, 

Ramūnas Lydis) PRIEŠ – 3 tarybos nariai (Liudas Skierus, Mindaugas Kaunas, Robertas Endrikas).  

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-158 pridedamas). 

 

9. SVARSTYTA. Kredito, paimto daugiabučiam namui atnaujinti (modernizuoti), ir palūkanų 

apmokėjimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis išsamiai pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-159 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Leidimas organizuoti nekilnojamojo turto – žemės sklypų pirkimą 

neskelbiamų derybų būdu.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis išsamiai pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Pasisakė bei klausimą pateikė Robertas Endrikas. 

Algirdo Pečiulio atsakymą papildė Kristina Petrulevičienė, Architektūros ir teritorijų 

planavimo skyriaus vedėjo pavaduotoja. 

Pasiūlymus dėl sprendimo projekto pateikė ir Adomas Zamulskis, Liudas Skierus bei Giedrius 

Ramanauskas.  

Kristina Petrulevičienė atsakė į tarybos narių pasisakymus. 

Robertas Endrikas siūlė šio sprendimo priėmimą atidėti mėnesiui laiko, kad galėtų gauti 

daugiau informacijos. Dėl sprendimo priįmimo atidėjimo jam pritarė ir Julius Nekrašas. 

Algirdas Pečiulis svarstė, kaip sureaguos Nacionalinė žemės tarnyba, jei šio sprendimo 

priėmimas bus atidėtas.  

Gediminas Stonys pasitikslino dėl šio konkretaus sprendimo projekto svarstymo. 

Dėl sprendimo projekto pasisakė Savivaldybės meras Audrius Klišonis. 

Kadangi bendru sutarimu sprendimo projektui nepritarta, Savivaldybės meras Audrius 

Klišonis pasiūlė balsuoti.  

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 22 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 14 tarybos 

narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Česlovas 

Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima 

Žilienė, Rimantas Petkus, Alina Vičienė, Gediminas Stonys, Ramūnas Lydis), SUSILAIKĖ – 7 

tarybos nariai (Julius Nekrašas, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Giedrius 

Ramanauskas, Liudas Skierus, Mindaugas Kaunas) PRIEŠ – 1 tarybos narys (Robertas Endrikas).  

Sprendimas priimtas.  
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NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-160 pridedamas). 

 

11. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančių uždarosios 

akcinės bendrovės „TOKSIKA“ akcijų įtraukimas į privatizavimo objektų sąrašą.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis trumpai pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-161 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto fondo 

gyvenamųjų patalpų amortizacinių atskaitymų pastato nusidėvėjimui atkurti normatyvo ir rinkos 

pataisos koeficiento patvirtinimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis trumpai pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-162 pridedamas). 

 

13. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. balandžio 29 d. sprendimo 

Nr. T1-121 „Dėl Vietinės rinkliavos už leidimo įrengti išorinę reklamą Plungės rajono savivaldybės 

teritorijoje išdavimo nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas.   

Pranešėjas Algirdas Pečiulis išsamiai pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-163 pridedamas). 

 

14. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. 

T1-48 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir 

jį keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis išsamiai pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-164 pridedamas). 

 

15. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. 

T1-49 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis išsamiai pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-165 pridedamas). 

 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis paprašė Algirdo Pečiulio toliau pirmininkauti posėdžiui, 

kadangi jis turi pristatyti Plungės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto valdymo, 

naudojimo ir disponavimo juo 2023 metais ataskaitą. 

 

Algirdas Pečiulis pakvietė Savivaldybės merą Audrių Klišonį pristatyti 7 Darbotvarkės 

klausimą. 

 

7. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto valdymo, 

naudojimo ir disponavimo juo 2023 metais ataskaitos pristatymas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Plungės rajono savivaldybės meras, išsamiai pristatė Plungės 

rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto valdymo, naudojimo ir disponavimo juo 
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2023 metais ataskaitą. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama). 

 

Kadangi kalusimų nebuvo, Algirdas Pečiulis perdavė Savivaldybės merui Audriui Klišoniui 

tolimesnį pirmininkavimą posėdžiui. 

 

16. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos kai kurių sprendimų pripažinimas 

netekusiais galios. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas, trumpai 

pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-166 pridedamas). 

 

17. SVARSTYTA. Plungės r. Žemaitijos Kadetų gimnazijos nuostatų patvirtinimas. 
Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus bei pagarsino dėl šio sprendimo projekto iš Vyriausybės atstovo gautas 

pastabas, į kurias buvo atsižvelgta tikslinant šį sprendimo projektą, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-167 pridedamas). 

 

18. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės Senamiesčio mokyklai teikti mokinių maitinimo 

paslaugą. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Pasisakė Adomas Zamulskis. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-168 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. balandžio 25 d. sprendimo 

Nr. T1-96 „Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-169 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės administracijos projekto „Grupinio 

gyvenimo namų infrastruktūros plėtra Plungės rajono savivaldybėje“ įgyvendinimui.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, pristatė 

parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-170 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės asmens su negalia gerovės tarybos nuostatų 

patvirtinimas.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. Taip pat siūlė Savivaldybės tarybai priimti protokolinį sprendimą 

ir į sudaromą Plungės rajono savivaldybės asmens su negalia gerovės tarybos sudėtį deleguoti du 

Savivaldybės tarybos narius. 

Savivaldybės tarybos narė Jurgita Latakienė į šią tarybą pasiūlė deleguoti Tadą Šetkauskį. 

Mindaugas Kaunas pasiūlė deleguoti Giedrių Ramanauską, paskui Vidą Bondauskienę. 

Algirdas Pečiulis pasiūlė deleguoti Artūrą Urniežių. 
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Savivaldybės tarybos meras Audrius Klišonis pasiteiravo, ar galima bendru sutarimu pritarti 

šiam spredimo projektui, priimant protokolinį sprendimą ir į Plungės rajono savivaldybės asmens su 

negalia gerovės tarybą deleguoti Tadą Šetkauskį ir Artūrą Urniežių. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA:  

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-171 pridedamas). 

2. Į Plungės rajono savivaldybės asmens su negalia gerovės tarybą deleguoti Savivaldybės 

tarybos narius Tadą Šetkauskį ir Artūrą Urniežių. 

 

28. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 21 d. sprendimo Nr. 

T1-48 „Dėl Vienkartinių, tikslinių ir periodinių pašalpų skyrimo ir mokėjimo Plungės rajono 

savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-172 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios 

programos rengimo ir įgyvendinimo tvarkos aprašo patvirtinimas.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-173 pridedamas). 

 

30. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos nuostatų 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-174 pridedamas). 

 

Julius Nekrašas išėjo iš Savivaldybės tarybos posėdžio ir daugiau jame nebedalyvavo. 

 

31. SVARSTYTA. Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo netinkamu naudoti bei jo 

nurašymas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas, pristatė 

parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-175 pridedamas). 

 

32. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo 

Nr. T1-345 „Dėl viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-176 pridedamas). 

 

33. SVARSTYTA. Turto perdavimas valdyti patikėjimo teise Plungės Senamiesčio mokyklai. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius 

aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  
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NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-177 pridedamas). 

 

34. SVARSTYTA. Negyvenamųjų patalpų nuomos sutarties pratęsimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-178 pridedamas). 

 

35. SVARSTYTA. Buveinės registracijos adreso suteikimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-179 pridedamas). 

 

36. SVARSTYTA. Pritarimas valstybinės žemės nuomos sutarties sudarymui.   

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-180 pridedamas). 

 

37. SVARSTYTA. Pritarimas valstybinės žemės nuomos sutarties sudarymui.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-181 pridedamas). 

 

38. SVARSTYTA. Valstybės nekilnojamojo turto (vietinės reikšmės kelių) perėmimas 

Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn ir šio turto perdavimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-182 pridedamas). 

 

39. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros objektų, įgyvendinamų 

Savivaldybės ir fizinių bei juridinių asmenų jungtinės veiklos pagrindu, sąrašo patvirtinimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-183 pridedamas). 
 

40. SVARSTYTA. Pritarimas UAB „Plungės vandenys“ projektui „Vandens tiekimo ir 

nuotekų tvarkymo infrastruktūros renovavimas ir plėtra Plungės rajone“ ir finansavimo skyrimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, nurodydamas, kad šis sprendimo projektas buvo pristatytas ir savrstytas 

keliuose komitetuose, buvo gautos kelios pastabos, į kurias buvo atsižvelgta, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-184 pridedamas). 

 

41. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės administracijos dalyvavimui 

projekte „Rūšiuojamojo atliekų surinkimo skatinimas Telšių regione“. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 
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pagrindinius aspektus bei atkreipdamas dėmesį, kad svarstant šį sprendimo projektą Vietos ūkio ir 

ekologijos komiteto posėdyje UAB „Telšių regioninio atliekų tvarkymo centras“ (toliau – TRATC)  

buvo išsakytos pastabos, į kurias jie neatsižvelgė, bei šias pastabas pagarsino.  

Gediminas Stonys atkreipė dėmesį, kad TRATC savo apraše yra numatę, kad bus įrengta apie 

8 arų aikštelė kartu su konteineriais, skirtų atliekų pakartotiniam paruošimui naudojimui ir į šių 

atliekų sąvartyną bus vežami remontuotini daiktai, kuriuos sutvarkius, jie vėl bus pateikti 

gyventojams pakartotiniam naudojimui. Pranešėjas teigė Komiteto posėdžio metu teiravęsis TRATC 

atstovo, kokiu būdu šiuos daiktus žadama remontuoti bei nurodė, kad, jo nuomone, to nereikėtų 

daryti, o reikėtų užsiimti tik perdavimu, sandėliavimu ir kt., tačiau įpareigoti TRATC remontuoti 

techniką nereikėtų.  

Adomas Zamulskis jokių pasiūlymų dėl pranešėjo informacijos neturėjo, tačiau teiravosi, 

kokia yra proceso baigtis dėl panaudoto aliejaus surinkimo. 

Gediminas Stonys pateikė atsakymus Adomui Zamulskiui. 

Pasisakė Savivaldybės meras Audrius Klišonis. 

Gediminas Stonys siūlė priimti protokolinį sprendimą, neįpareigojant TRATC atlikti 

gyventojų atvežtų daiktų remonto bei siūlyti patikslinti šį jų aprašą.   

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA:  

1.Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-185 pridedamas). 

2. Uždarajai akcinei bendrovei „Telšių regioninio atliekų tvarkymo centras“  pakartotinai 

įvertinti veiklas, kurios bus vykdomos pakartotinio panaudojimo pastate, ir, esant galimybei, 

neįsitraukti surenkamų daiktų remonto. 
 

42. SVARSTYTA. Autobusų stočių steigimo Plungės rajono savivaldybės teritorijoje tvarkos 

aprašo patvirtinimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-186 pridedamas). 

 

43. SVARSTYTA. Valstybės nekilnojamojo turto perėmimo Plungės rajono savivaldybės 

nuosavybėn.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Ramūnas Lydis teiravosi dėl valstybės įmonei Valstybinių miškų urėdijai priklausančio 

vandens gręžinio naudojimo, jei jis bus perimtas Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn.  

Dėl gręžinio naudojimo atsakė Savivaldybės meras Audrius Klišonis. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-187 pridedamas). 

 

Kadangi prieš Savivaldybės tarybos posėdį Giedrius Ramanauskas dėl viešųjų ir privačių 

interesų konflikto buvo pareiškęs nusišalinimą nuo Darbotvarkės 44 klausimo svarstymo ir šiam jo 

nusišalinimui Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė, tai jis ištraukė savo balsavimo 

kortelę ir išėjo iš posėdžių salės. 

 

44. SVARSTYTA. Leidimas ne konkurso būdu išnuomoti patalpas magnetinio rezonanso 

tomografijos tyrimo paslaugai teikti.   

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-188 pridedamas). 
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Giedrius Ramanauskas sugrįžo į posėdžių salę. 

 

45. Informacijos, klausimai, paklausimai.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pranešė, kad Gediminas Stonys turi informacijos dėl 

vaikų lopšelių-darželių (toliau – vaikų darželis) situacijos ir paprašė šią informaciją pristatyti 

Savivaldybės tarybos nariams. 

Gediminas Stonys išsamiai pristatė Plungės rajone esančių vaikų darželių prastą būklę, 

paminėjo, kad buvo aptarta situacija sprendžiant, kokių veiksmų reikia imtis gerinant vaikų darželių 

būklę. Gediminas Stonys nurodė, kad ši situacija buvo aptarta ir išanalizuota su vaikų darželių 

atstovais. Pranešėjas pasiūlė Savivaldybės tarybai priimti protokolinį sprendimą nuo 2025 m. 

planuojant 5 metams Savivaldybės biudžetą (8 programoje) nusimatyti kasmet skirti papildomas lėšas 

po 400 tūkst. eurų vaikų darželių remontui. Taip pat atkreipė dėmesį, kad lėšos būtų skiriamos visų 

Plungės rajone esančių 15 vaikų lopšelių-darželių remontui. 

Gedimino Stonio pasiūlymu pasidžiaugė ir pasisakė Savivaldybės tarybos nariai Vida 

Bondauskienė, Adomas Zamulskis. 

Dėl pasiūlymo pasisakė Liudas Skierus, akcentuodamas, kad geriau būtų pastatyti naują vaikų 

darželį. 

Atsakydamas Gediminas Stonys kalbėjo, kad naujo vaikų darželio statyba yra gera idėja, 

tačiau nuo tokio vaikų darželio pastatymo, kitų vaikų darželių būklė nepagerės. Taip pat Gediminas 

Stonys paprašė pasisakyti į tarybos posėdį atvykusios vaikų darželių atstovės. 

Vaikų darželių atstovė trumpai pasisakė dėl vaikų darželių būklės, jų renovacijos ir 

pasidžiaugė, kad jau yra pradėta kalbėti šia aktualia tema. Taip pat ji akcentavo, kad naujo vaikų 

darželio statyba yra gera idėja, tačiau tokiu atveju visi kiti vaikų darželiai, kurie yra tikrai labai prastos 

būklės, liks nerenovuoti, o visų vaikų nesutalpins naujame vaikų darželyje. 

Ramūnas Lydis pasiūlė, vadovaujantis tam tikrais objektyviais kriterijais, sudaryti prioritetinį 

vaikų darželių remonto sąrašą bei prašė protokoliniame sprendime numatyti ir parinkti objektyvius 

kriterijus, pagal kuriuos bus parengta prioritetinė remontuojamų vaikų darželių eilė. 

Pasisakė Liudas Skierus ir Giedrius Ramanauskas. 

Nei vienas iš Savivaldybės tarybos narių neišreiškė prieštaravimų dėl šio Gedimino Stonio 

siūlymo priimti protokolinį sprendimą dėl vaikų darželių remonto. 

NUSPRĘSTA. Siūlyti Plungės rajono savivaldybės administracijai planuojant nuo 2025 m. 

Savivaldybės biudžetą, nusimatyti 5 m. laikotarpiui kasmet skirti papildomas lėšas po 400 tūkst. eurų 

Plungės rajone esančių ikimokyklinio ugdymo įstaigų pastatų remontui, nusimatant ir parenkant 

objektyvius kriterijus, pagal kuriuos būtų sudaryta prioritetinė remontuojamų ikimokyklinio ugdymo 

įstaigų pastatų eilė (sąrašas). 

 

Mindaugas Kaunas pasisakė dėl vis dar negauto atsakymo į jo teiktą raštą, taip pat prašė 

tarybos narius pagal galimybes finansiškai prisidėti ir paremti įvairių Plungės rajone organizuojamų 

švenčių dalyvius, kuriems tokia parama labai reikalinga. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis priminė, kad yra gautas iš Savivaldybių asociacijos 

raštas, kuris taip pat persiųstas susipažinimui visiems Savivaldybės tarybos nariams, dėl kandidatų 

tekimo „Auksinės krivūlės“ riterio apdovanojimui gauti. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis taip pat pasiūlė liepos mėn. nusimatyti Kolegijos 

posėdį. 

Taip pat Savivaldybės meras Audrius Klišonis kalbėjo apie tai, kad UAB „Plungės šilumos 

tinklai“ yra pradėję teisminį procesą dėl šios bendrovės buvusios generalinės direktorės Margaritos 

Charitonovos padarytos žalos. Taip pat akcentavo, kad Savivaldybės tarybos nariai turi teisę klausti 

tam tikros informacijos, tačiau tokios teisės neturi Margarita Charitonova, kuri yra parengusi 

Savivaldybės tarybos nario vardu dokumentus, nes tai įrodo rašte užfiksuoti jos metaduomenys. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis kalbėjo apie Mindaugą Kauną.  

Mindaugas Kaunas informavo, kad Margarita Charitonova yra jo oficiali visuomeninė 

padėjėja „Margarita Charitonova:  Ji yra oficialiai mano visuomeninė padėjėja. Ir čia klausimas 
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nesusijęs su byla ir su ta žala. Yra klausimas dėl valstybės tarnautojo Arūno Tamošausko.  Tai Jūs 

nesuplakit tų dviejų: kas buvo žala ir Arūno Tamošausko dalyvavimą, kas yra galimai neteisėta.“ 

 

Savivaldybės tarybos 2024 m. birželio 27 d. posėdyje viso pateikta nagrinėti 45 klausimai, iš 

jų 7 klausimai informacinio pobūdžio, aptarimai, 38 – sprendimų projektai (iš 38 sprendimų projektų 

priimtas 1 alternatyvus sprendimas). Viso iš parengtų 38 sprendimų projektų priimti 38 sprendimų 

projektai (33 – bendru sutarimu, 5 – priimti po vykusio balsavimo). 

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                         Audrius Klišonis 

 

Posėdžio sekretorė                        Irmantė Kurmienė 

  



19 

 

X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS  

TARYBOS 13 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2024-06-27  

 

Audrius Klišonis                     - Savivaldybės meras, 

Daiva Mažeikienė                    - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Milda Šapalienė                       - Finansų ir biudžeto skyriaus vyr. specialistė, 

Lina Luotienė                           - Finansų ir biudžeto skyriaus vyr. specialistė, 

Gintautas Rimeikis                  - Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, 

Julija Čiuželienė                      - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Irmantė Kurmienė                    - Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė, 

Jolanta Puidokienė                   - Socialinės paramos skyriaus vedėja, 

Rūta Gelžinė                            - Socialinės paramos skyriaus vyr. specialistė, 

Rima Petrikaitė                         - Socialinės paramos skyriaus vyr. specialistė, 

Remigijus Ačas                         - Informacinių technologijų skyriaus vedėjas, 

Odeta Petkuvienė                     - Vietos ūkio skyriaus vedėja, 

Oresta Gerulskienė                   - savivaldybės gydytoja, 

Žaneta Vaitkuvienė                   - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Živilė Bieliauskienė                  - Turto skyriaus vedėja, 

Jurgita Saldukienė                    - Bendrųjų reikalų skyriaus vedėja, 

Kristina Petrulevičienė             - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Lina Liūnienė                           - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus specialistė, 

Alma Buivydienė                     - VšĮ Plungės bendruomenės centro direktoriaus pavaduotoja, 

Artūras Piekus                         - l. e. UAB „Plungės šilumos tinklai“ generalinio direktoriaus pareigas, 

Saulius Norkus                        - UAB „Plungės šilumos tinklai“ klientų aptarnavimo padalinio vadovas. 

 

____________________________ 


